
Afdelingsvergadering Groen Links afdeling Doetinchem e.o. dd 16-11-2022
Locatie de Roode Leeuw, Sint Jorisplein 14, 7061 CN Terborg
Aantal aanwezigen, incl. bestuursleden:  16

1. Opening door Marcella Heerenveen om 20.00 uur.

2. Mededelingen, waaronder tevens gelegenheid voor fractie cq actieve leden stil te staan bij de
lokale politieke actualiteit in Doetinchem, Oude IJsselstreek en Montferland.
– vanuit Doetinchem licht Monique Linger, fractievoorzitter, de actuele onderwerpen toe: 
woningbouw, klimaatadaptatie, diversiteitsbeleid. Naar aanleiding van de recente 
begrotingsbespreking wordt opgemerkt dat deze voor leken niet toegankelijk en leesbaar is. 
Fractie herkent het vraagstuk; de begroting is op hoofdlijnen; voor de uitwerking zijn er 
andere stukken, die je erbij moet pakken. 
– vanuit Oude IJsselstreek: de aanwezige leden zijn niet enthousiast over het beleid. Het 
GroenLinkse geluid is hard nodig. Actuele onderwerpen: 100 tiny houses in verband met 
woningnood. Het beloofde participatieproces is niet van de grond gekomen en inmiddels is 
het beloofde aantal teruggebracht tot 50. Jongerenhuisvesting en huisvesting voor daklozen 
wordt afgewenteld op Doetinchem. Groenbeleid is er amper. Zelfs de handhaving 
bijvoorbeeld bij illegale bomenkap wordt niet uitgevoerd. 

3. Verslag ALV dd 17 mei 2022. De vergadering vraagt waarom namen met initialen worden 
aangegeven. Dit is in verband met de privacy-wetgeving. Een oplossing zou kunnen zijn de 
betreffende persoon te vragen of deze bezwaar heeft tegen vermelding van de volledige 
naam. Voor “functionarissen voor GroenLinks” geldt wel volledige vermelding van de naam
in een verslag. Inhoudelijk wordt het verslag goedgekeurd. 

4. a. Financiële verantwoording 2021. De kascommissie (John Westerdiep, Lidy Derksen) 
heeft de financiële verantwoording doorgenomen en als waarheidsgetrouw vastgesteld. De 
commissie geeft de volgende aanbevelingen: 
– de bankpas van Triodos staat niet op de naam van de penningmeester. Aanbevolen wordt 
dit zo spoedig mogelijk te regelen.
– werk met declaratieformulieren en niet met losse declaraties. 
De vergadering gaat unaniem akkoord met de de jaarverantwoording 2021.
De voorzitter bedankt de kascommissie voor hun verrichte werk. John treedt na twee 
termijnen af . Lidy heeft één termijn meegedaan en blijft beschikbaar. Harm Keller neemt 
plaats in de kascommissie.

b.  Begroting 2022-2026. De penningmeester licht de systematiek toe. Belangrijkste verschil
met eerdere begrotingen is dat er een uitsplitsing heeft plaatsgevonden “per gemeente van de
afdeling” op basis van het aantal leden per gemeente. Vanuit de leden van Oude IJsselstreek 
wordt gevraagd of er ook een algemene pot is. Op dit moment is die er niet. 

5. a. (Concept-)activiteitenplan 2022-2026 bestuur. Marcella licht deze toe. Er zijn 3 
prioriteiten opgenomen: meedoen aan de gemeenteraadsverkiezingen in 2026 in alle 3 



gemeenten, bewegingsopbouw met oog voor diversiteit en inclusie, politiek 
personeelsbeleid. Waar zinvol en mogelijk werken we samen met andere GL-afdelingen om 
ons heen. Vragen vanuit de leden (met reactie vanuit bestuur in schuine letters):
– wordt er iets gedaan met de eerdere aangemelde namen van mensen die actief willen zijn 
voor GroenLinks in onze afdeling. Dit wordt bij de bewegingsopbouw opgepakt.
– zorg voor contact met nieuw aangemelde leden. Peil hun interesse. Goede suggestie.
– doe het niet als bestuursleden alleen. Betrek er een of twee leden bij om dit uit te voeren. 
Dank voor de suggestie
– kijken jullie ook naar “je grenzen” ? Bijvoorbeeld: er zijn geen leden uit Montferland nu 
aanwezig. Op zich wel maar het blijft wel onze verantwoordelijkheid de vinger aan de pols 
houden en daar wel activiteiten zoals ledenvergaderingen te organiseren. Suggestie: 
themacafés, een informele borrel of koffie, nieuwjaarskaart aan alle leden of uitnodiging via 
kaart ipv mail.
– opereren werkgroepen los van het bestuur. Nee, er zijn contacten tussen een 
vertegenwoordiger van een werkgroepen en het bestuur.
– hoe wordt teruggekoppeld over de uitvoering ? Dit vindt jaarlijks plaats bij de najaars 
ALV.
Vergadering wenst het bestuur succes met de uitvoering van het activiteitenplan
 
b. In overleg met de leden uit de gemeenten Oude IJsselstreek en Montferland wil het 
bestuur verder vorm geven aan zelfstandige GL-activiteiten in beide gemeenten. Hoe gaan 
we hiermee starten ? In eerste instantie geven de aanwezige leden van Oude IJsselstreek aan 
(telefonisch) in gesprek te willen met de andere leden in de Oude IJsselstreek. In principe is 
er een facebook-pagina gereed om mee naar buiten te treden. Ook worden wegen gezocht 
om in contact te treden met verwante (groene) netwerken. Het idee van themacafés met 
lokale onderwerpen spreekt aan als wervend naar belangstellenden. Er is zeker potentie voor
een GroenLinks fractie. Houd er rekening mee dat voor leden de afstand tot de 
verenigingsorganisatie groot is. De 5 aanwezige leden willen graag meewerken in een 
werkgroep om een volgende stap te zetten. Het bestuur zal het initiatief nemen om de 
volgende stap te zetten en nodigt een vertegenwoordiger van de werkgroep uit voor de 
volgende bestuursvergadering. De eerstvolgende stap van de werkgroep zou een informele 
ontmoeting of telefoongesprek kunnen zijn. Het bestuur blijft betrokken en aanspreekbaar. 
Hiermee wordt een start gemaakt met GroenLinks Oude IJsselstreek.

c. samenwerking met PvdA. 
– Vanuit de vergadering wordt gevraagd of het lokale bestuur hier activiteiten in ontwikkeld.
Over de samenwerking met de PvdA was in GroenLinks veel discussie. Het lokale bestuur is 
terughoudend. Op inhoud bijvoorbeeld in een themacafe zijn gezamenlijke activiteiten wel 
mogelijk. Samenwerking op onderwerpen in de gemeenteraad is aan de fractie. Het 
landelijke bestuur heeft aangegeven dat verdere vormen van samenwerking in de tweede 
kamer vraagt om aanpassingen van de statuten. Nu kunnen leden zich er nog niet over 
uitspreken. Op het congres in februari 2023 liggen aanpassingen in de statuten voor.
– Wat betekent dit voor de provinciale campagne ? De campagne is namens GroenLinks. We
zetten ons daarin niet af tegen een partij, dus ook niet de PvdA.
– Op leden-niveau kan het anders liggen dan op bestuurs-  of fractie-niveau. Het lokale 
bestuur deelt dat beeld. Vandaar ook dat de route gevolgd wordt die het landelijke bestuur 
uitzet.

6. Vooruitblik op de campagne verkiezingen Provinciale Staten en Waterschap. Marcella 
Heerenveen neemt ons mee in de campagneplannen. Persoonlijk contact is de (constante) 
kern van de campagne. In eerste instantie wordt gedacht aan huis aan huizen, maar andere 
manieren zijn mogelijk. Er is een campagneteam nodig. Geen van de aanwezige leden stelt 



zich hiervoor beschikbaar. Voor de waterschapsverkiezingen doet GroenLinks niet mee, 
maar adviseert te kiezen voor Water  Natuurlijk. Water Natuurlijk gaat ook campagne voeren
en is van plan in samenwerking met sympathiserende politieke partijen (zoals GroenLinks) 
een watercafé te (laten) organiseren in Doetinchem om daarmee de West Achterhoek te 
bereiken. 

7. Publiciteit.
– Hoe is dat georganiseerd ? Voor de publiciteit hebben alle afdelingen van GroenLinks een 
digitale mediamanager. Inmiddels is er door de fractie in Doetinchem een 
communicatieplan opgesteld. Het bestuur is nu aan de slag met haar communicatieplan
–  De organisatie van het themacafé geeft aan dat er nogal wat stappen lijken te moeten 
worden gezet voordat een uitnodiging geplaatst wordt. Het loopt wel beter de laatste tijd. 
Reden zit vooral in het zorgen voor correcte teksten. 
– komt er weer een fractiebericht ? Niet op papier, maar de fractie verzorgt elke maand een 
terugkoppeling van haar activiteiten. 

8. Rondvraag
– kan er op de kortste termijn een themacafé georganiseerd worden in de oude Ijsselstreek ? 
De werkgroep OIJ en de werkgroep themacafé hebben contact.
– kan het themacafé in Doetinchem niet op een andere locatie dan de Annahoeve. De 
werkgroep themacafé zal hier met een positieve kijk naar kijken. 

9. Sluiting om 22.30

Besluitenlijst
Datum Omschrijving

16-11-22 Lidy Derksen (2e termijn) en Harm Keller vormen nieuwe kascommissie

16-11-22 Terugkoppeling uitvoering van het activiteitenplan in najaars ALV 2023.

Actielijst 
Datum Wie Omschrijving wanneer

16-11-22 Best. bankpas van Triodos staat niet op de naam van de 
penningmeester.

Na invulling 
vacature

16-11-22 MH Lid van de werkgroep OIJ wordt uitgenodigd voor ev 
bestuursvergadering om nadere afspraken te maken

07-12-22

16-11-22 Wg themacafe en wg OIJ stemmen af over themacafe in januari in
OIJ.

Voor 
15-12-22


